
Ayuntamiento de Castellón de la Plana

ACTA DE LA SESIÓN ORDINARIA, CELEBRADA POR LA JUNTA MUNICIPAL DE 
DISTRITO SUR EL DÍA  25 DE NOVIEMBRE DE 2019.

------------------------------------------------------------

Nº y Clase de Sesión: 1/2019 Ordinaria. 

Día y hora: 25 de noviembre de 2019 a las 20:15 h.

ASISTENTES:

PRESIDENTA 

Dña. MARIA CARMEN RIBERA SORIANO

VICEPRESIDENTA

Dña. MARIA JESÚS GARRIDO MOYA

VOCALES

Concejales designados por Grupos Politicos Municipales

Dña. PATRICIA PUERTA BARBERA Grupo Municipal PSOE

Personas designadas por Alcaldía

D. RAFAEL SERRANO RUIZ

Representantes de asociaciones de vecinos. 

D. ALBERTO RAMOS RENAU AAVV. SAN JAIME

D. MIGUEL A. GUILLAMON NACHES AAVV . VIRGEN DE LIDON

D. JOSÉ LUIS GÓMEZ SÁNCHEZ AAVV. SAN BERNADRO

D. JOSÉ OSCAR SÁNCHEZ RAMOS AAVV. LA ADUANA

D. LUIS LÓPEZ LÓPEZ AAVV. MAESTRIA

Representantes de las AMPA

D. JORGE ERNESTO PORCAR

SECRETARIA

Dª. ELISABETH BREVA ALMERICH 
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EXCUSAN SU ASISTENCIA:

D. MANUEL PEGUEROLES BELMONTE

D. FRANCESC MEZQUITA PATUEL

NO ASISTEN:

Dña. Mª ISABEL GRANERO MOYA

Orden del día. 

1º.- Aprobación si es procedente del acta correspondiente a la sesión extraordinaria 
de la Junta de Distrito Sur de fecha 27 de mayo de 2019.

2º.- Informe de la Presidenta

3º.- Despacho extraordinario

4º.- Ruegos y preguntas.

En  la  Tenencia  de  Alcaldía  Sur,  en  la  calle  Ricardo  Catalán,  esquina  Joaquín 
Marques,  del   Ayuntamiento  de  Castellón  de  la  Plana,  siendo  las  20:15  del  día  25  de 
noviembre de dos mil diecinueve, bajo la presidencia del Ilma. Señora Teniente de Alcalde, 
Doña Mª Carmen Ribera  Soriano,  se reúnen los señores y señoras  arriba  señalados  al 
objeto de celebrar sesión ordinaria de la Junta Municipal de Distrito  SUR , con mi asistencia 
como Secretaria Delegada de la Junta para dar fe del acto.

Comprobado el  quorum de asistencia  por la  Presidencia  se procede a iniciar  la 
sesión pasando a tratar los puntos incluidos en el orden del día. 

1º.- APROBACION

Por  no  existir  objeciones  al  borrador  de  las  actas  de  la  sesión  extraordinarias, 
celebrada el día 27 de mayo de 2019 por unanimidad se acuerda aprobarla. 

 2º.- INFORME DE LA PRESIDENTA 

No  existiendo  ninguna  respuesta  de  peticiones  anteriores,  se  pasa  al  punto 
siguiente del orden del día.

3º.- DESPACHO EXTRAORDINARIO

No  existiendo  ningún  asunto  de  Despacho  Extraordinario,  se  pasa  al  punto 
siguiente del orden del día.
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Ayuntamiento de Castellón de la Plana

          4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS

AA.VV. MAESTRIA

El Sr. López, presenta escrito del CEIP EJERCITO, donde diariamente los coches 
aparcan en doble fila, teniendo además unas aceras estrechas o bligando a los alumnos a 
ocupar  la  calzada,  por todo ello  solicitan presencia policial,  a  la  entrada y salida de los 
alumnos, en el caso de no poder ofrecer este servicios, piden se les proporcionen vallas 
para el corte de la calle, ofreciendose voluntarios padres y madres para ponerlas y retirarlas 
diariamente.

Tambien  comenta  que  se  solicitan  por  escrito  las  deficiencias  del  barrio  y  creen 
necesario  que  desde  los  departamentos  correspondientes  les  deben  de  comunicar  las 
acciones  tomadas  al  respecto  de  cada  una,  la  Sra.  Presidenta  le  pide  copia  de  todos 
aquellos escritos que tienen pendiente para poder gestionarlos.

En cuanto al solar de la Calle Barrachina esquina con Vazquez Mella, es necesario 
se realice una limpieza ya que hay mucha maleza y suciedad siendo ello un peligro.

Informa que a lo largo de la calle Arquitecto Ros, hay varios locales que causan 
muchas molestias (ruidos, trapicheo, peleas, …), solicitan m´s control por parte de la Policia, 
asi como el control a partir de las 19:00 h. en la Super-Manzana con respecto a todos los 
coches aparcados encima de las aceras.

Por último quiere informar que la limpieza de las aceras con el baldeo siempre están 
por la misma zona, deberian de cambiar y pasar por todo el barrio.

AA.VV. SAN BERNARDO

El Sr. Gómez, solicitaza distintas mejoras para el barrio.

Necesidad de un estuio y actuación en las aceras de las calles del barrio,  hacer 
rampas de acceso para los minusvalidos y personas con movilidad reducida, asi como la 
conservacion de las aceras.

Hacer una acera desde el asador siete de julio hasta el limite con Almazora, asi como 
pintar eje central y laterales

Colocar farolas desde el Asador 7 de Julio hasta el Parque rosello, es un tramo muy 
oscuro y con tráfico.

Solictia se tenga en cuenta al Barrio en el Plan de Eficiencia Energetica de la ciudad 
y se sustituyan los puntos de luz o farolas de las calles Tirig,  Navajas,  Vallat,  Soneja y 
Camino Sn Bernardo, ya que están anticuados y obsoletos.

Estudio y actuacion en la zona verde del Parque del Rosello, con 

- Mejoras de iluminación con zonas muy oscuras.

- Mejoras en el piso del parque,  el arbolado lo levanta y es peligroso para los 
usuarios.

3

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 9
G

N
LF

PD
SQ

JF
SZ

K5
SS

LK
ZT

3M
Q

M
 | 

Ve
rif

ic
ac

ió
n:

 h
ttp

s:
//s

ed
e.

ca
st

el
lo

.e
s/

 
D

oc
um

en
to

 fi
rm

ad
o 

el
ec

tró
ni

ca
m

en
te

 d
es

de
 la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pá
gi

na
 3

 d
e 

11
 



- Añadir zona de fitness, barras para prácticar kalestenia

- Juegos infantiles, para los pequeños

- Instalación de una fuente para los usuarios.

- Instalar mesas de madera con asientos en la pinada existente.

- Estudio para poner paelleros en la zona verde.

-  Enchufes  en la  parte externa de la  Asociación  para darle  luz  al  árbol  de 
Navidad en el Parque Rosello.

- Tratamiento de la caseta de madera de la Asociación, asi como colonar una 
canal para evitar que caiga el agua por las paredes de la caseta y se mantenga en 
buen estado.

AA.VV. VIRGEN DE LIDON

El Sr. Guillamón, insiste como en veces anteriores que el local de la Asocaición no 
cumple con la Ley de Accesibilidad (no tiene ascensor). Comenta que ya ha mandado varios 
escritos desde hace años al Concejal y a Alcaldía, sin haber recibido ninguna respuesta , 
habiendo incluos un progrecto aunque esta parado.

Informa que en la Calle La Panderola, junto al Lidl, es necesria la instalación de un 
semáforo, ya que es muy peligroso cruzar.

Tambien insiste en la falta de limpieza en la Avda.. de Almazora y Avda. De Valencia, 
asi como en los juegos infantiles de las distintas plazas del barrio.

Invita  a  la  Presidenta  Sra.  Ribera  a  visitar  la  Asociación  y  asi  poder  in  situ 
intervambiar opiniones.

AA.VV. SAN JAIME

El  Sr.  Ramos,  informa  que  en  el  camino  roquetes,  a  la  bajada  del  puente  los 
vehículos  cogen  mucha  velocidad   y  varias  veces  han  presentado  escritos  solicitando 
badenes elevados antes y después de la acequia, de no ser posibles, comenta que otra 
solución seria hacer una media rotonda para reducir la velocidad, o tambien hacer una sola 
dirección y añadir un carril ciclopeatonal 

AA.VV. LA ADUANA

El Sr. Sánchez, comenta que en el cruce del Cami Sequiotqa con la Nacional 225, 
hay problemas al girar los vehículos ya que hay un carril bici y es dificil, sería interesante 
hacer la linea de la parada de los coches mas atrás en el semaforo para dejar más sitio y  
poder girar.

AMPA CEIP ANTONIO ARMELES DOMENECH

El Sr. Ernesto, comenta que en el Colegio, el AMPA ha puesto una puerta en una 
zona donde dan los desayunos por la mañana y le han puesto llave para evitar que entre 
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Ayuntamiento de Castellón de la Plana

gente agena al Ampa, teniendo en cuenta que además alli tienen documentos, no obstante 
el  Director del Colegio,  les exige la entrega de una llave,  entre otras cosas para que el 
personal de limpieza pueda utilizarlo para coger agua para la limpieza, pero parece ser que 
no cuidan la instalación, ya que dejan producos toxicos y teniendo en cuenta que el Ampa lo 
utilizza para los desayunos no son compatibles, el Ampa no se niega a entregar una llave 
pero  por  tema  de  seguridad  no  para  el  uso  de  otras  acciones.  La  Sra.  Presidenta,  le 
comunica que se interesará por  el  tema y le  preguntará al  Concejal  de Educación,  una 
posible solución al respecto, para que nadie más pueda utilizar dicha zona.

D. RAFAEL SERRANO

El Sr. Serrano, informa que el centro de esparcimiento canino situado en el Parque 
Santa Rosa, no tiene luz.

Comunica que se ha presentado un escrito , para eliminar el carril bici que hay en la 
calle Músico Pascual Asencio, Ya que han habido varios accidentes tanto de bicis privadas 
como de bicicas, tambien se solicitan badenes o pasos de cebra elevados en la misma calle 
ya que los vehículos pasan a gran velocidad existiendo un colegio de primaria.

Tambien informa que en el Colegio Antonio Armelles, los vehículos aparcan en doble 
fila, a la hora de entrada y salida de los alumnos, asi como los vehículos que aparcan en la 
parada del autobús causando grandes molestias, es necesaria la presencia de policia local.

Existe un local en la Avda. Gran Via “Elegance”, donde habitualmente hay peleas, 
asi como la venta de comida y Taxi Pirata.

Solicita el repeintado de los viales de la Calle Herbes con la Calle Mar Negro.

Cree necesario saber que pasa con el Plan de Barrios, en que estado se encuentra y 
que se va a hacer.

 Dña. PATRICIA PUERTA

La Sra.  Puerta,  informa que el  la  útima reunión el  Sr.  Toledo,  se comprometió a 
reenviar el borrador del proyecto 

La Sra.  Patricia  y  la  Sra.  Ribera,  comentan que como Ayuntamiento  no pueden 
gestionar nada porque es cosa de la Autoridad Portuaria y no trabajo del Ayuntamiento.

El Sr. Serrano, reclama de no enterarse de las cosas por la prensa.

La Sra. Puerta, asi como la Sra. Ribera, se ofrecen para gestionar una reunion con 
la Autoridad Portuaria y acompañarles 

Y  siendo  las  veintiuna  horas  y  diez  minutos  de  la  fecha  indicada  en  el 
encabezamiento,  por no haber más asuntos que tratar,  el  señora Presidenta levanta la 
sesión, de todo lo cual, como Secretaria doy fe y, para que conste, levanto la presente acta 
que firmo junto con la Sra Presidenta de la Junta  Municipal de Distrito SUR
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Ayuntamiento de Castellón de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA,  CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL DE 
DISTRICTE SUD EL DIA 25 DE NOVEMBRE DE 2019

Número i classe de sessió: 1/2019. Ordinària.

Dia i hora: 25 de novembre de 2019 a les 20:15 hores.

ASSISTENTS:

PRESIDENTA 

SRA. MARÍA CARMEN RIBERA SORIANO

VICEPRESIDENTA

SRA. MARÍA JESÚS GARRIDO MOYA

VOCALS

Regidors designats pels grups polítics municipals

SRA. PATRICIA PUERTA BARBERA Grup municipal PSOE

Persones designades per Alcaldia

SR. RAFAEL SERRANO RUIZ

Representants de les associacions veïnals 

SR. ALBERTO RAMOS RENAU AV SAN JAIME

SR. MIGUEL A. GUILLAMÓN NACHES AV VIRGEN DE LIDÓN

SR. JOSÉ LUIS GÓMEZ SÁNCHEZ AV SAN BERNARDO

SR. JOSÉ OSCAR SÁNCHEZ RAMOS AV LA ADUANA

SR. LUIS LÓPEZ LÓPEZ AV MAESTRÍA

Representants de les AMPA

SR. JORGE ERNESTO PORCAR

SECRETÀRIA
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SRA. ELISABETH BREVA ALMERICH 

EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA:

SR. MANUEL PEGUEROLES BELMONTE

SR. FRANCESC MEZQUITA PATUEL

NO HI ASSISTEIXEN:

SRA. Mª ISABEL GRANERO MOYA

Ordre del dia

1.  Aprovació,  si  escau,  de l’acta  corresponent  a  la  sessió  extraordinària  de la  Junta de 
Districte Sud de data 27 de maig de 2019

2. Informe de la presidenta

3. Despatx extraordinari

4. Precs i preguntes

A la Tinència d'Alcaldia Sud de l'Ajuntament de Castelló de la Plana, situada al carrer Ricard 
Català, cantó amb Joaquín Marqués, a les 20:15 del dia 25 de novembre de dos mil dènou, 
sota  la  presidència  de  la  tinent  d'Alcaldia,  senyora  María  Carmen  Ribera  Soriano,  es 
reuneixen els senyors i senyores suara esmentats, a fi de celebrar la sessió ordinària de la 
Junta Municipal del Districte Sud, amb la meua assistència com a secretària delegada de la 
Junta per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència, la presidenta inicia la sessió i passa a tractar els punts 
inclosos en l'ordre del dia. 

1. APROVACIÓ

Com  que  no  hi  ha  objeccions  a  l’esborrany  de  les  actes  de  la  sessió  extraordinària, 
celebrada el dia 27 de maig de 2019, per unanimitat s’acorda aprovar-la. 

2. INFORME DE LA PRESIDENTA 

Com que no hi ha cap resposta a les peticions anteriors, es passa al punt següent de l’ordre 
del dia. 

3. DESPATX EXTRAORDINARI

Com que no hi ha cap assumpte de despatx extraordinari,  es passa al  punt  següent  de 
l’ordre del dia. 

4. PRECS I PREGUNTES

AV MAESTRÍA
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Ayuntamiento de Castellón de la Plana

El Sr. López presenta un escrit del CEIP EXÈRCIT, en què al·lega que diàriament els cotxes 
aparquen en doble fila, i com que les voreres són estretes, els alumnes es veuen obligats a 
ocupar la calçada. Per tant, sol·liciten presència policial a l'entrada i eixida dels alumnes. En 
el cas de no poder oferir aquests serveis, demanen que els proporcionen tanques per al tall 
del carrer, i els pares i mares voluntaris les posaran i les retiraran diàriament.

També  demana,  respecte  de  les  deficiències  del  barri,  que  des  dels  departaments 
corresponents els comuniquen les accions preses. La presidenta li demana còpia de tots 
aquells escrits que tenen pendent per a poder gestionar-los.

Quant al solar del carrer Barrachina, cantó amb el carrer Vázquez Mella, demana que es 
realitze una neteja ja que hi ha molta mala herba i brutícia, la qual cosa suposa un perill.

Informa que al  llarg del  carrer  Arquitecte Ros,  hi  ha diversos  locals  que causen moltes 
molèsties (sorolls, tripijoc, baralles…); per tant, sol·liciten més control per part de la Policia,  
així com control a partir de les 19:00 hores en la Super-Manzana respecte a tots els cotxes 
aparcats damunt de les voreres.

Finalment vol informar que sempre es netegen les mateixes voreres i caldria canviar-ho i 
passar per tot el barri.

AV SAN BERNARDO

El Sr. Gómez sol·licita diferents millores per al barri.

Fer un estudi de les voreres dels carrers del barri, així com de la seua conservació, i fer 
rampes d’accés per a minusvàlids i persones amb mobilitat reduïda.

Fer una vorera des de l’Asador 7 de Julio fins al límit amb Almassora, així com pintar l’eix 
central i els laterals. 

Col·locar fanals des de l’Asador 7 de Julio fins al parc del Roselló, ja que és un tram mol 
fosc i amb trànsit. 

Sol·licita que es tinga en compte el barri en el Pla d’Eficiència Energètica de la ciutat i se 
substituïsquen els punts de llum i fanals dels carrers Tírig,  Navaixes, Vallat,  Soneixa i el 
camí Sant Bernat, ja que estan antiquats i obsolets.

Estudi i actuació a la zona verda del parc del Roselló,amb

- Millores d’il·luminació en zones molt fosques.

- Millores en el terra del parc, els arbres l’alcen i és perillós per als usuaris. 

- Zona de fitness, barres per a practicar cal·listènia

- Jocs infantils per als xiquets.

- Instal·lació d’una font per als usuaris.

- Instal·lació de taules de fusta amb seients a la pineda existent.

- Estudi per a posar paellers en la zona verda.

- Endolls a la part externa de l’associació per a donar-li llum a l’arbre de Nadal del parc 
del Roselló. 
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- Tractament de la caseta de fusta de l’associació, així com col·locació d’una canal per 
a evitar que caiga l’aigua per les parets de la caseta i es mantinga en bon estat.

AV VIRGEN DE LIDÓN

El Sr. Guillamón insisteix, com altres vegades, que el local de l’associació no compleix la Llei 
d’accessibilitat perquè no té ascensor. Comenta que ja ha enviat diversos escrits des de fa 
anys al regidor i a l’Alcaldia, però no ha rebut cap resposta. Hi ha fins i tot un projecte, però 
està parat.

Informa que al carrer de la Panderola, al costat del LIDL, caldria instal·lar un semàfor, ja que 
és molt perillós creuar.

També insisteix en la falta de neteja de l’avinguda d’Almassora i de l’avinguda de València, 
així com dels jocs infantils de les diferents places del barri. 

Convida  la  presidenta,  Sra.  Ribera,  a  visitar  l’associació  i  així  poder in  situ intercanviar 
opinions. 

AV SAN JAIME

El Sr. Ramos informa que al camí Roquetes, a la baixada del pont, els vehicles agafen molta 
velocitat i s’han presentat diverses vegades escrits en què se sol·liciten guals elevats, abans 
i després de la séquia. En cas de no ser possibles, comenta que una altra solució seria fer 
una mitja rotonda per a reduir la velocitat o també fer una única direcció i afegir un carril per 
a persones i bicicletes. 

AV LA ADUANA

El Sr. Sánchez comenta que en l’encreuament del camí de la Sequiota amb la carretera 
Nacional  225,  hi  ha problemes quan els  vehicles giren ja  que hi  ha un carril  bici.  Seria 
interessant fer la línia de la parada dels cotxes més enrere, al semàfor, per a deixar més lloc 
per a poder girar. 

AMPA CEIP ANTONIO ARMELLES DOMÉNECH

El Sr. Ernesto comenta que al col·legi l’AMPA ha posat una porta en una zona on donen els 
desdejunis de matí i li han posat clau per a evitar que entre gent que no siga de l’AMPA 
perquè hi tenen documents. El director de l’escola els exigeix l’entrega d’una clau perquè el 
personal de neteja puga utilitzar eixe espai per a agafar aigua per a la neteja, però, segons 
pareix, el personal de neteja no cuida la instal·lació i deixa productes tòxics. Per motius de 
seguretat  l’AMPA es nega  a  entregar  la  clau perquè utilitza  eixe  espai  per  a  servir  els 
desdejunis.  La presidenta li  comunica que s’interessarà pel tema i li  demanarà al regidor 
d’Educació una possible solució perquè ningú més puga utilitzar aquesta zona.  

SR. RAFAEL SERRANO

El Sr. Serrano informa que el centre d’esbargiment caní, situat al parc Sant Rosa, no té llum. 

Comunica que s’ha presentat un escrit per a eliminar el carril bici que hi ha al carrer Músico 
Pascual Asencio, ja que hi  ha hagut  diversos accidents,  tant amb bicis privades com de 
Bicicas. També se sol·liciten guals o passos de zebra elevats al mateix carrer ja que els 
vehicles passen a gran velocitat i hi ha un col·legi de primària.
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Ayuntamiento de Castellón de la Plana

Informa que al col·legi Antonio Armelles els vehicles aparquen en doble fila a l’hora d’entrada 
i eixida dels alumnes, així com a la parada de l’autobús, la qual cosa causa grans molèsties i 
caldria la presència de la policia local. 

Comenta que hi  ha un local  anomenat “Elegance”  a la  Gran Via,  on habitualment hi  ha 
baralles, així com venda de menjar i taxi pirata.

Sol·licita que es tornen a pintar els vials del carrer Herbers i del carrer Mar Negre. 

Creu necessari saber què passa amb el Pla de Barris, en quin estat es troba i què es farà.

SRA  . PATRICIA PUERTA  

La Sra. Puerta informa que en l'última reunió el Sr. Toledo es va comprometre a reenviar  
l'esborrany del projecte.

La Sra. Puerta i  la Sra. Ribera comenten que com a Ajuntament no poden gestionar res 
perquè és cosa de l'Autoritat Portuària i no de l'Ajuntament.

El Sr. Serrano reclama que no s’assabenta de les coses per la premsa.

La Sra. Puerta, així com la Sra. Ribera, s'ofereixen per a gestionar una reunió amb l'Autoritat 
Portuària i acompanyar-los. 

I a les vint-i-una hores i deu minuts de la data indicada en l'encapçalament, sense que hi 
haja  més  assumptes  a  tractar,  la  presidenta  alça  la  sessió,  de  la  qual  cosa,  com  a 
secretària,  en  done  fe  i,  perquè  conste,  estenc  aquesta  acta  que  firme  junt  amb  la 
presidenta de la Junta Municipal del Districte Sud.
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